

Hong Kong Softball Association Newsletter September - October 2021 Published In November

Tiger@Mirror

香港女子代表隊教練
大島田先生

Alton@Mirror

香港壘球總會
九月至十月
每月回顧



香港壘球總會2020-21年度週年會員大會(AGM)已於9月19日於本會天光道壘球場順利完成，感謝當天出席的所有會員。會上通過了上年度財政報告、下年度核數師等事項，亦通過2021-24年度新執委會委員名單。



其中新增了委員：黃俊昌先生和黃沛昀小姐。感謝剛離任的委員的付出，新一屆執委會定必盡心服務球會，帶領香港壘球運動走向更好的未來。



2021-22年度聯賽已於10月2日正式開始，並進行得如火如荼。



今屆公開聯賽一共有79支球隊，比賽於天光道壘球場和石硤尾配水庫遊樂場進行，隊伍都為勝利而拼搏，每個周末都在球場揮灑汗水。



而因疫情關係而推遲的18-19聯賽頒獎禮亦於10月24日連同19-20年度頒獎禮補辦，當日的頒獎儀式連同一場Men's Super的焦點賽事，由上屆Men's A - Super冠軍J'S迎戰亞軍PANDAS，進行網上現場直播。



香港壘球總會 2018-19 及 2019-20 年度聯賽頒獎禮

Hong Kong Softball Association Open League 18-19 & 19-20 Prize Presentation Ceremony



網上現場直播令未能到場的會員仍可於線上觀看，感受現場氣氛。現場一共頒發了近50個獎項，感謝一眾到場領獎的球員以及抽空出席的頒獎嘉賓。

2021-22年度 U15女子壘球分齡賽

WONG SHIU CHI



KINGSKK



THE ARK




HEEP YUNN



為培育更多年青球員，本會將會在11月開始舉辦「U15女子壘球分齡賽」，比賽已截止報名並籌備中，預計將於11月尾以雙循環形式開始聯賽。

為了壘球運動的長遠發展，本會一直致力發掘年青球員，為香港壘球界投入更多新血。希望各位會員屆時留意支持，以鼓勵新一代的努力。






最後，為推廣壘球運動，在9月15日，香港女子代表隊教練及球員出演了ViuTV的節目《幫緊你應援團》，在電視上分享作為壘球運動員的熱血精神。節目大受好評，令更多市民認識到壘球運動；



運動達人



而9月初女子代表隊球員林佩君亦受網上媒體 Sportsoho 訪問，分享了在球隊中和後輩的相處點滴。期望能有效推廣壘球運動。

第479集 香港壘球代表隊 林佩君



The 2020-21 Annual General Meeting (AGM) of the Hong Kong Softball Association was successfully completed on 19th September 2021. Thank you to all the members who attended that day.



The financial report for last year, the auditor for the coming year, and the list of new executive committee members of 2021-2024 were passed and approved.

Meanwhile, the list of executive committee members newly added Mr. Wong Chun Cheong and Ms. Wong Pui Wan. We sincerely appreciate the dedication of outgoing committee members and promise to serve the club with our hearts. Also, We will try our best to lead Hong Kong softball towards a better future.



The 2021-22 Open League has officially started on 2nd October 2021. There are a total of 79 teams in the Open League this year. The game was played at Tin Kwong road Softball field and Shek Kip Mei Service Reservoir Playground.





Owing to the epidemic, HKSA reorganized the 2018-19 league awards ceremony and the 2019-20 annual awards ceremony on 24th October 2021. Also, there was a highlight event of Men's Super on that day: last Men's A- Super champion J'S against runner-up PANDAS.



香港壘球總會 2018-19 及 2019-20 年度聯賽頒獎禮

Hong Kong Softball Association Open League 18-19 & 19-20 Prize Presentation Ceremony



Moreover, we hope all the members can feel the atmosphere. Thus, we broadcasted the whole process online for those members who are unable to attend. We have awarded nearly 50 awards at the ceremony. Congratulations to the winning teams and players and also appreciate the award-giving guests who took the time to attend.

2021-22年度 U15女子壘球分齡賽

WONG SHIU CHI



KINGSKK



THE ARK



HEEP YUNN



To cultivate more young players, we would organize the "U15 Women's Softball Age Division" in November. Registration for the competition has been closed and preparations are underway.

The competition will start at the end of November with a double round-robin format. For the long-term development of softball, we are committed to discovering young players in Hong Kong and hope that all members will pay attention to support as it will encourage the new generation to contribute more efforts.





Last but not least, the coaches and players of the Hong Kong Women's team appeared on the Viu TV program "Cheer Force Special Team" on 15th September 2021, to promote softball and share their passion for being a softball player. The TV program was well received and made more citizens aware of softball.



運動達人



Simultaneously, Lam Pui Kwan, the player of the Hong Kong Women's team, was also interviewed by the online media Sportsoho and shared some of his experiences with the younger generation in the team. We hope that it can promote softball effectively.

第479集 香港壘球代表隊 林佩君